

April 9, 2009

Rick Pudner, Chief Executive Officer, Emirates NBD,

Rick Pudner, Chief Executive Officer, Emirates NBD commented on the exchange of Medium Term Bonds and said:” We are exchanging Medium Term Bonds which we had issued in 2006 for short term bonds because of the price advantage. We are buying back the Medium Term Bonds which are currently trading at a lower face value and we are issuing new bonds with shorter maturity.

“The new bonds are maturing in 3 years (2012) and the old ones are maturing in 7 years (2016). In 2011, the existing bonds can be called by us if we wish. Investors at the moment have much less appetite for lower Tier2 Bonds, which we have issued in 2006. From this transaction, we can improve our Tier 1 Capital position while investors are in higher value security. A number of international banks around the world have taken advantage of this and similar balance sheet management opportunities,” Pudner added.

وقال ريك بدنر، كبير المسؤولين التنفيذيين في الامارات دبي الوطني تعليقا على استبدال السندات ذات الأجل المتوسط: "إننا نعتزم استبدال سندات ذات أجل متوسط كنا قد أصدرناها في عام 2006 بسندات قصيرة الأجل، وذلك للاستفادة من الاسعار المغرية حالياً في الاسواق. إن السندات متوسطة الأجل يتم تداولها حالياً بأسعار أقل من سعر الاصدار، حيث نقوم بشراء هذه السندات وإصدار سندات بأجل استحقاق أقصر.

وأضاف بدنر: "السندات الجديدة تستحق خلال 3 سنوات أي في عام 2012 بينما السندات القديمة التي أصدرناها سابقاً كان استحقاقها بعد 7 سنوات أي في عام 2016، علماً بأنه بإمكاننا استرداد هذه السندات (التي تم إصدارها عام 2006) في عام 2011 إذا رغبتنا في ذلك. غن المستثمرين في الوقت الحالي لديهم رغبة أقل لسندات الشق الثاني من رأس المال لاتي أصدرنا منها عام 2006 ومن خلال هذه المعاملة، يمكننا تحسين وضع الشق الاول من رأس المال بينما يستفيد المستثمرون من وضع أفضل من حيث قيمة استثماراتهم. لقد اقتنص عدد من البنوك العالمية هذه الفرصة وفرصاً مماثلة أخرى في إدارة موازنتها المالية."